



## Protokoll styrelsemöte S18

<b>Närvaro:</b>	Felix Aronsson	Ordförande
	Sofie Eliasson	Sekreterare
	Fredrik Andersson	Skattmästare
	Anders Eriksson	Cafémästare fr.o.m. §7
	Olof Svensson	Sexmästare
	Christian Lindgren	SRD-ordförande
	Jessika Nilsson	Programmästare
	Joakim Andersson	Källarmästare
	Jacob Gradén	Revisor fr.o.m. §8
	Erik Lundh	E-ordförande

- §1 OFMÖ Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet öppnat kl 12:16
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes
- §3 Adjungeringar Fredrik Karlsson adjungerades
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tillägget §10.5 Val av funktionär , §10.6 Depositions problem §10.7 DTX
- §5 Föregående mötes protokoll Protokoll §15, §16 och §17 godkändes med redaktionella ändringar
- §6 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen ser ut som följande:

Nr	Beslut	Genomförs av	Beslutat	Redovisas
16	Telefonabonnemang	Tobias	S10	S18
18	Policydokument	Erik	S10	S18
19	Safari	Felix	S10	S18
23	Styrelsemys	Sofie	S16	S18
24	Uthyrningsregler	Jocke	S16	S18
25	Kyltermometer	Anders	S16	S18
26	Tid för presentation	Tobias	S16	S18

Styrelsen beslutade:

**att** punkten telefonabonnemang bordlägges till nästa möte.

**att** punkten policydokument bordlägges till nästa möte

**att** punkten Safari bordlägges till nästa möte

**att** punkten Styrelsemys bordlägges till nästa möte

**att** punkten Uthyrningsregler bordlägges till nästa möte

**att** punkten Kyltermometer strykes då den är rapporterad och avklarad.



- att punkten Tid för presentation bordlägges till nästa möte
- §7 Utskottsrapporter Källarmästeriet har fällt ihop baren och även bytt ut trasiga lampor
- SRD har haft möte 7 personer närvarade.
- Anders har tagit emot en beställning från Axfood, han hälsar även att vi nu har sopsäckar.
- Olof hälsar att han behöver pubjobbare till sittningarna.
- Jessika har hittat en märkvärdig som hon hoppas kan väljas in. Ska snart beställa sektionströjor till de som anmält sig på intresselistorna som hänger uppsatta i iDét.
- §8 Ekonomisk status Fredrik vill få in intäktsräkningarna från arrangörerna av sektionsarrangemangen. Det han har att anmärka på är att inventeringen av lagren har redovisats dåligt samt staben ligger efter med rapportering av intänkterna från sittningarna som staben har hållit i.
- Halvårsbokslutet är snart färdigt, saknar fortfarande några uppgifter för att kunna sammanställa helt. Sammanställningen från utedisshot beräknas vara färdigt i nästa vecka.
- §9 Nollningsuppföljning Bordlägges till nästa möte
- §10 Styrelsetröjor Bordlägges till nästa möte
- §10.5 Val av funktionär Styrelsen **beslöt** att välja in Markus Malmberg (dt07mm3) till posten märkvärdig..
- §10.6 Depositionsproblem Det har upptäckts via granskning i arkiveringen utav funktionärsaccessbetalningarna att det saknas uppgifter om att Anders Eriksson har betalt sin deposition. Just nu står det ord mot ord, kan vi utan bokförd deposition betala tillbaka några pengar till Anders den dagen han avgår som funktionär? Styrelsen **beslöt** att Joakim tar kontakt med dåvarande källarmästare och se om han kan reda ut förvirringen.
- §10.7 DTX Olof har fått ett mejl från DTX där de skriftligen önskar få komma på mansgris iförda sina gröna västar och på det viset få hävt beslutet om att de ej får vistas på sektionsarrangemang iförda sina västar. Styrelsen **beslöt** att alla är värda en andra chans och att DTX får närvara under Mansgris på villkoret att de sköter sig.
- §11 Datum för nästa möte Möte beslutas ligga under tisdag den 8/9.
- §12 Övrigt Det är myskväll på torsdag nästa vecka som styrelsen ska anordna. Felix ska kolla upp förslag på hur kvällen ska genomföras och tar gärna emot tips och idéer.



- §13 Meddelanden Christan ska under veckan gå ut på en föreläsning och prata med de nya eleverna om terminsregistreringen.
- §14 OFMA Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet avslutat kl 13:10

Vid protokollet Justeras

Sofie Eliasson Felix Aronsson  
Mötessekreterare Ordförande